

Minnesanteckningar förda vid digitalt JK möte den 10 juni 2025.

Deltagare: Karin Olsson Svedlund (KOS), Karl Asplund (KAS), Johnny Östberg (JÖS), Stina Lysebring (SLY) och Micke Melander (MME).

1. Mötets öppnande

KOS hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. Val av notarie

Beslutades: Att välja MME till notarie.

3. Utvärdering av vårens Riksläger i Falkenberg

Diskussion kring tidigare diskussioner om tydligare gruppindelningar och uppdelning av ansvar. Ålder och spelstyrka måste gruppindelas tydligare när det är tävlingsspel för få bättre balans och större utbyte för alla deltagare då grundskaperna är så varierande. Detta är en stor utmaning när vi har allt högre deltagarantal och inte känner till vad deltagarna har för kunskapsnivå.

I det stora hela fungerade det mesta bra vid Riksläget.

Beslutades: Att skicka ut en enkät innan läget för att få bättre kunskap om deltagarnas nivå och kunna gruppindela.

Konstaterades att vi behöver fler ledare som kan hjälpa till när orutinerade släpps ut i spel speciellt om man kommit som nybörjare. Men generellt fyra ledare en för eliten, en för mellan, en för nya och en allmän.

Diskussioner om återinförande av workshops för de mer etablerade spelarna.

Beslutades: Att jobba tydligare med uppdelning av ansvar och gruppindelningar och hur vi kan genomföra bättre läger.

Diskussion om vad vi ställer för krav på deltagarna vad gäller för medverkan i aktiviteter.

Beslutades: Att inte förändra något, men att vi kan berätta tydligare om vad vi förväntar oss att man är med om man kan. Ex. om det är en frågesportpromenad, däremot kan vi inte kräva att alla ex. spelar fotboll.

4. Riksläger Örebro

Diskussioner om höstens riksläger i Örebro.

Beslutades: Att skicka ut inbjudan med rådata och öppna upp för anmälan.

Beslutades: Att kolla av med juniorerna under Bridgefestivalen "vad de vill ha under läget".

Beslutades: Att vid möte i slutet av augusti besluta om detaljprogrammet.

Beslutades: Att deltagaravgiften blir 1000 per junior och 1800 för medföljande samt att utländska deltagare får betala självkostnadspris. Övrigt subventioneras av juniorfonden.

Beslutades: Att MME stämmer av med Örebrobrigden på vilket sätt de kan hjälpa till.

5. Bidragsansökningar

Två nya bidragsansökningar hade inkommit

Beslutades: Att ge bidrag till Conrad Åhlbergs medföljare om 1800:- från Janne Malmström fond.

Beslutades: Att ge bidrag till Shourya Patil, Sharva Nehate, Sharvari Nehates föräldrar om 1800:- från Janne Malmströms fond som medföljande föräldrar.

Beslutades: Att KOS meddelar de som fått bidragen och om hur SLE ska utbetala bidragen.

6. JSM Par

Diskussion om när JSM ska förläggas i tid. Detta för att få koll hur det planeras truppläger och uttagningstävlingar för landslagsjuniorerna och att det inte ska kollidera. Tänkbar tid januari till mitten av mars 2026.

Beslutades: Att Johnny talar med Stockholms elitjuniorer för att försöka ta fram ett datum för JSM par.

7. JSM Lag

Stockholmsjuniorerna har beslutat sig för att ge sig på att försöka återstarta JSM lag. Förslag har inkommit att arrangera detta den 11-12 oktober.

Beslutades: Att JÖS meddelar till juniorgruppen om OK för genomförande av JSM Lag enligt inskickat förslag och att JK kan vara behjälpliga i vissa delar. En mer preciserad plan måste dock tas fram för arrangemanget och därefter måste även TK kopplas in för att tävlingen ska finnas med i program mm.

8. Juniornyheterna

Diskussion om att mer löpande gör utskick där JK informerar. KAS har skickat ett förslag på första utskick.

Beslutades: Att SLY och KAS putsar utskicket och att det därefter postas som en nyhet på hemsidan och mailas till juniorer och kontaktpersoner för klubbar och distrikt.

Beslutades: Att KOS tar fram en lista och att JK delar på distrikten för direktkontakt. Att KAS tar fram förslag på innehåll för samtalet.

9. Tematräffen

Tematräff till hösten som uppföljning av våren.

Beslutades: Att fånga upp de som lyckats med olika projekt och bjuda in dem.

Beslutades: Att MME ber om tidpunkt från MK.

10. Övrigt?

Nästa möte

Beslutades: Att nästa möte blir den 19 augusti, (vecka 34) och 14.00. Datum och tid preliminärt till alla fått höstens scheman. Kan komma att ändras.

Juniorkoordinator

Beslutades: Att ta fram en flyer som beskriver vilken hjälp juniorkoordinatorn kan ge.

Beslutades: Att ställa frågan till mer etablerade juniorer och att de måste hjälpa till under Bridgefestivalen.

Diskussion om försäljning av lottringar. Rimlig ersättning 200:-/pp (om de är två) 400:- om man är ensam. Om priset är att spela med en elitjunior är priset per lott 25:- annars 20:- vid värdepriser.

11. Mötets avslutande

KOS tackade alla för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

MME 20250610